

Rocky Zhang

TEXTRON



Rocky Zhang
Vice President
Government Affairs
Textron China

Rocky Zhang, has been working as Vice President of Textron China Government Affairs from Jul 2014. He is responsible for government affairs and spearheading Textron's aviation business development efforts in China.

Rocky Zhang is also the Co-Chair for General Aviation & Business Aviation Committee, and Manufacturing & Airworthiness Committee of U.S. & China Aviation Cooperation Program (ACP) on behalf of Textron. He has been leading different GABA projects with Civil Aviation Administration of China (CAAC) and the aviation industry. Rocky Zhang has been working with U.S. Federal Aviation Administration (FAA) and CAAC on a lot of activities including organizing and hosting the FAA Asia Pacific Airworthiness Bilateral Partnership Dialogue.

Besides the significant role in ACP, Rocky was elected by the industry as Vice Chairman of Asia Business Aviation Association (AsBAA), and leads the AsBAA China Mainland Committee as the Chairman for business aviation development.

Before he joined Textron, Rocky has been worked in Boeing since the year of 2003. His last position in Boeing was Chief Engineer of Boeing China Service. In his more than 11 years career in Boeing, Rocky held increasing management positions within Boeing Guangzhou office and Boeing China, and has been working closely with the Chinese commercial aviation industry. Rocky has been well recognized by the industry for providing different trainings related to regulations, airworthiness, engineering management, aging aircraft, new technology, maintenance concept, best practices and other aircraft maintenance & engineering courses to over ten thousand professionals in the industry all over Great China.

Rocky has been serving as airplane maintenance mechanic, engineer and manager in Beijing Aircraft Maintenance and Engineering Corporation from 1995 to 2003. With years of hands-on aircraft maintenance and engineering background, he has accumulated plenty of professional aircraft knowledge and experiences.

Rocky holds a Double E Bachelor Degree from Northwestern Polytechnic University and a Master Degree of Business Administration from Rutgers University of New Jersey, and mechanic license from FAA.

张传勇

TEXTRON



张传勇

德事隆中国政府事务副总裁

张传勇先生自 2014 年起出任德事隆中国政府事务副总裁一职，负责一系列政府相关事务并致力于德事隆集团旗下航空相关业务的发展。

张传勇先生还在美中航空合作项目中的通用航空与商务航空委员会、制造与适航委员会担任联席主席，领导多个与中国民用航空局合作的通用航空及商务航空项目，并代表制造和适航委员会与美国民航联邦局和中国民航局在多个项目中合作，其中包括作为行业代表协调并主持 FAA 亚太地区适航双边伙伴对话会议等，为促进中美和中加适航双边协议的签署做了大量的工作。

张传勇先生还被行业选举为亚洲商务航空协会副主席，并长期担任中国大陆地区委员会主席，在商务航空领域与行业同仁一起促进亚洲和中国商务航空及相关行业的发展。

加入德事隆之前，张传勇担任波音中国服务总工程师。在自 2003 年起到 2014 年逾十一年的波音职业生涯中，他先后在波音广州办公室及波音中国北京办公室工作，在中国运输航空业界享誉盛名。在波音工作期间，张传勇参与并主导的关于规章、适航、工程管理、老龄化飞机、新技术、维修理念、行业标准及其他与飞机维护和工程管理相关的培训项目，大中华地区的超万余航空从业人员从中受益。

自 1995 年至 2003 年，张传勇在北京飞机维修工程公司先后担任飞机机械师、工程师及工程经理。多年的飞机维护实际操作经验及工程背景使他积累了丰富的民航专业知识及行业经验。

张传勇拥有西北工业大学电子电气工程学士学位，美国罗格斯大学工商管理硕士学位及美国联邦航空局维修人员执照。